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Geachte leden van de raad

Antwoord: Hieronder staat een overzicht van de bezoekersaantallen van de afgelopen 5 jaar.
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Aantal meldingen
23
39
16

Onderwerp; Beantwoording raadsvragen
SGP over speeldos Sijsjesberg

Op 7 maart 2020 ontvingen wij schriftelijke raadsvragen van de fractie van de SGP over de plannen voor 
de aanleg van een speeldos bij de Sijsjesberg. Hieronder leest u onze beantwoording van de vragen.
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Vraag 1
Wat waren de jaarlijkse bezoekersaantallen van Zwembad Sijsjesberg de afgelopen 5 jaar?

Antwoord: De afgelopen 3 jaar zijn er geen verkeersongevallen geregistreerd in de directe omgeving 
van het Zwembad de Sijsjesberg (o.a. Ericaweg en Sijsjesberglaan). Hieronder staat een overzicht van 
het aantal MOR-meldingen in de wijk de Sijsjesberg in de afgelopen 3 jaar. Het gaat hoofdzakelijk om 
meldingen van technische aard, bijvoorbeeld een losliggende stoeptegel of een kapotte lichtmast, en 
slechts enkele meldingen over handhaving of zwerfafval.

Vraag 2
Kunt u aangeven of er in de in de directe omgeving van zwembad Sijsjesberg gelegen straten de 
afgelopen 3 jaar sprake is geweest van verkeersongevallen en MeldingOpenbareRuimte (MOR) en 
van welke aard deze waren?
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2017
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2019

Jaar
2015
2016
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Aantal bezoekers
92.598
99.260
92.020
132.194
99.582
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Antwoord: In de periode 1-1-2016 tot 1-1-2020 zijn er twee meldingen bij de politie binnengekomen over 
drugshandel en gebruik in die omgeving. De locatie staat bij het college dus niet bekend als plek waar er 
structureel overlast is van drugshandel en/of gebruik. Tijdens de laatste vergadering begin maart 2020 
tussen de burgemeester en de buurtpreventieverengingen is dit onderwerp ook niet ter sprake gebracht 
door buurtpreventievereniging Sijsjesberg. Het afsluiten van het parkeerterrein met een slagboom is een 
mogelijkheid, maar zien wij op dit moment vanuit het oogpunt van veiligheid niet als noodzakelijk. 
Daarnaast wordt het parkeerterrein niet alleen gebruikt voor het zwembad, maar ook door bezoekers van 
HLTC De Kuil, de Wielertourclub en voor recreatief gebruik van de omgeving.

Antwoord: Op de dagen dat er flinke drukte bij het zwembad wordt verwacht, worden er 
verkeersregelaars ingezet in om het verkeer en het parkeren om en nabij het zwembad in goede banen 
te leiden. Op drukke dagen roepen wij mensen via sociale media op om met de fiets of (indien nodig) 
helemaal niet meer te komen. Hierin besteden wij ook aandacht aan zwerfafval in de omgeving van het 
zwembad. Daarnaast ruimen we met schoonmaakrondes zoveel mogelijk afval op en reageren we op 
MOR-meldingen die binnenkomen. Tijdens piekdagen besteden we hier extra aandacht aan. Enige 
overlast is echter nooit helemaal te voorkomen.

Vraag 4
Bent u bekend met drugshandel op de parkeerplaats van Zwembad Sijsjesberg? Heeft u hierover 
overleg gehad met de Buurtpreventievereniging, de Politie en gemeentelijke BOA's en wat waren 
daarvan de uitkomsten? Waarom kan deze parkeerplaats 's avonds of buiten het seizoen niet met 
een slagboom worden afgesloten?

Vraag 3
Op welke wijze en momenten bent u dit jaar van plan de verkeersdrukte en overlast voor de 
omwonenden van Zwembad Sijsjesberg tijdens de openstellingstijden actief te voorkomen en te 
handhaven en met inzet van welke mensen en middelen? Hoe pakt u de overlast van zwerfafval dan 
rond het zwembad aan? Communiceert u dit ook actief met de gehele buurt?

Vraag 5
Kunt u ons een kort chronologisch feitenrelaas verschaffen van de plannen en besluitvorming 
culminerend in het raadsbesluit tot de verkoop van gemeentelijke grond ten behoeve van het 
speelbos?

Antwoord: Hieronder staat een overzicht van de genomen stappen tot het raadsbesluit tot verkoop van 
de grond voor het Speelbos aan GNR, zoals ook beschreven in het betreffende raadsvoorstel.

• In november 2009 is er een initiatiefvoorstel aangenomen van Groenlinks waarmee het college 
werd opgedragen om de overdracht voor te bereiden van het beheer van de resterende 
gemeentelijke natuurterreinen door de Stichting Gooisch Natuurreservaat (GNR).

• In januari 2010 is door het toenmalig college besloten om naar aanleiding van dit 
initiatiefvoorstel in te stemmen met de nog nader in overleg met GNR uit te werken 
beheeropdracht van gronden. Over de verdere uitwerking heeft vervolgens met het GNR 
overleg plaatsgevonden. Tot een daadwerkelijke overdracht in beheer en/of 
eigendomsoverdracht van gronden is het toen niet gekomen.

• Begin 2015 is door het GNR een schetsontwerp voor het realiseren van een ecologisch speelbos 
in het gebied Sijsjesberg voorgelegd (bijlage 2 informatie speelbos). Dit is aanleiding geweest 
om de gesprekken met het GNR over het in beheer geven dan wel de overdracht van gronden 
te hervatten.


